



United Arab Emirates

Frequency Allocation Chart



الإمارات العربية المتحدة

خريطة توزيع الترددات



RADIO SERVICES COLOR LEGEND		
AERONAUTICAL MOBILE	INTER-SATELLITE	RADIO ASTRONOMY
AERONAUTICAL MOBILE SATELLITE	LAND MOBILE	RADIO DETERMINATION SATELLITE
AERONAUTICAL RADIONAVIGATION	LAND MOBILE SATELLITE	RADIO LOCATION
AMATEUR	MARITIME MOBILE	RADIO LOCATION SATELLITE
AMATEUR SATELLITE	MARITIME MOBILE SATELLITE	RADIONAVIGATION
BROADCASTING	MARITIME RADIONAVIGATION	RADIONAVIGATION SATELLITE
BROADCASTING SATELLITE	METEOROLOGICAL AIDS	SPACE OPERATION
EARTH EXPLORATION SATELLITE	METEOROLOGICAL SATELLITE	SPACE RESEARCH
FIXED	MOBILE	STANDARD FREQUENCY AND TIME SIGNAL
FIXED SATELLITE	MOBILE SATELLITE	STANDARD FREQUENCY AND TIME SIGNAL SATELLITE

إدارة الطيف الترددي في دولة الإمارات العربية المتحدة

أنشأت الهيئة العامة لتنظيم قطاع الاتصالات بهدف القيام بالواجبات والمهام المنوطة بها بموجب أحكام المرسوم بقانون رقم (3) لسنة 2003 وتعديلاته. في شأن تنظيم قطاع الاتصالات ولائحته التنفيذية.

خريطة توزيع الترددات الوطنية هي رسم بياني للخلطة الوطنية للترددات والمجدول الوطني لتوزيع الترددات تم إعدادها من قبل لجنة التنسيق واعتمادها من قبل مجلس إدارة الهيئة استناداً للمادة (46) من المرسوم بقانون رقم (3) لسنة 2003 وتعديلاته. بهدف ضمان فعالية الطيف الترددي واستعماله دون أي تشويش أو تدخلات.

الخلطة الوطنية للترددات أعدت متوافقة مع الأنظمة الدولية المطبقة على الطيف الترددي والإنشائيات الدولية والإقليمية التي تكون دولة الإمارات طرفاً فيها.

الهيئة العامة لتنظيم قطاع الاتصالات هي الجهة المسؤولة عن توزيع وتخصيص الطيف الترددي في الدولة. والذي سيتم بالتوافق مع الخطة الوطنية للترددات بناءً على إجراءات وأسس موضوعية تُحدد بمقتضى الأنظمة الصادرة عن الهيئة.

SPECTRUM MANAGEMENT IN UAE

The General Authority for Regulating the Telecommunication Sector have been established for the purpose of performing the functions and implementing the duties given to it under the Federal Law by Decree No. 3 of 2003 as amended (Telecom Law) and its executive Order.

The National Frequency Allocation Chart is a graphical representation of the National Spectrum Plan and the National Frequency Allocation Table prepared by the Coordination Committee and approved by the TRA Board in accordance with Article 46 of the Federal Law by Decree No. 3 of 2003 as amended, in order to ensure the efficient and proper use of radio spectrum without any interference.

The National Frequency Plan has been drawn up in conformity with the international regulations governing radio spectrum and the international or regional agreements concluded or acceded to by the UAE.

The Authority is responsible for allocation and assignment of Radio-Frequency Spectrum in accordance with the National Frequency Plan and on the basis of objective procedures and criteria, details of which shall be set out in regulations issued by the Authority.

TRA address

P.O.Box 26662, Abu Dhabi, United Arab Emirates Tel: +971 2 626 9999, Fax: +971 2 611 8229
e-mail: info@tra.gov.ae, www.tra.gov.ae

الهيئة العامة لتنظيم قطاع الاتصالات - جميع الحقوق محفوظة ©

TELECOMMUNICATIONS REGULATORY AUTHORITY • ALL RIGHTS RESERVED ©

